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Σε μήνυμά της προς το ΚΙΣΕ, η Υπουργός Παιδείας κα Νίκη Κεραμέως απευθύνει

τις ευχές τις για το φετινό Πέσαχ τονίζοντας τα «διττά και εμφατικά» μηνύματα της εβραϊκής γιορτής που

συμβολίζει την αισιοδοξία και την ελπίδα. Χαρακτηριστικά αναφέρει:

Η μεγάλη εορτή του Πέσαχ, μια εορτή οικογενειακή, ένας από τους πυλώνες

διαφύλαξης της εβραϊκής παράδοσης για όλες τις ισραηλιτικές κοινότητες της

πατρίδας μας, φέτος εορτάζεται διαφορετικά, εξ αιτίας της πανδημίας του

κορωνοϊού.

Ωστόσο, η χώρα μας πέτυχε να σταθεί όρθια και ήδη βρισκόμαστε στην πορεία

εξόδου. Γι' αυτό το λόγο, φέτος το Πέσαχ είναι περισσότερο από ποτέ και μια

γιορτή ελπίδας και αισιοδοξίας, που αναδεικνύει διττά και εμφατικά το πέρασμα

προς την ελευθερία. Σας εύχομαι χρόνια πολλά, με υγεία και χαρές.

Νίκη Κεραμέως
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